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Abstract (en)
[origin: US4811093A] This invention relates to a system for adjusting the relative angular positions of two video cameras directed towards the same
object, characterized in that it comprises:-structure for synchronizing the actions of said cameras;-structure for displaying the video signals issuing
from said cameras, these display structures being common to said cameras;-and a device for addressing to said display structure a succession
of images which come, alternately, from one and the other of said cameras. The system of the invention is more particularly applicable to the
adjustment of the axes of two apparatus, for example the firing axis of a weapon and the axis of sight of a viewfinder.

Abstract (fr)
- Système pour ajuster les positions angulaires relatives de deux caméras vidéo (3,4) dirigées vers un même objet (5). - Selon l'invention, ce
système est caractérisé en ce qu'il comprend : - des moyens (8) de synchronisation des fonctionnements desdites caméras (3,4) ; - des moyens
(17) susceptibles de visualiser les signaux vidéo issus desdites caméras, ces moyens de visualisation étant communs auxdites caméras ; et - des
moyens (14,16) pour adresser auxdits moyens de visualisation une suite d'images qui proviennent, alternativement, de l'une et de l'autre desdites
caméras. - Réglage des axes de deux appareils, par exemple l'axe de tir d'une arme et l'axe de visée d'un viseur.
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